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Appn dix 2d. That thefe accounts have been exanined and revifed by the
(I ) ftid Jufnices, Physicians, and Surgeons, or a majority of thern, at

their nicetingi every ronth, held for that purpofe at the said
22d Jan. Iofpiral, and having been found correct, are, in obedience ta

the sixth Section of the said Act, now laid before the three
Branches of the Legislature, for final approval.

Sd. These Accounts contain "a full and detailed Statement"
of the manner in which fuch money (viz., £600 currency) has
been laid out and expended (in obedience to the Sixth Section of
the faid Act,) towards the support of the faid Holpital, from the
14th March to 3 1ft December, 1824 ; and by the General Ab-
ftract of the whole of them, it will appear that 230 Patients were
admitted into it during that period, of whom have been,

Difcharged, - 184
Dead, - - 28
Remaining in Hofpital, 18

230, at the rate of
2s. Od. for caich Patient, per diem, making in all the surm
of - - £463 12s. 91d., leaving a balance in hands
of - - - 136 7 2½

£600 0 0 appropriated by the Legiflature.

Thus the Juftices of the Pence, Physicians, and Surgeons afore-
fàid, Adminilirators of this Hofpital, have endeavoured to fulfil
the duties impofed upon therm by the Act aforefaid of the three
Branches of the Legiflature; and in clofing their Report, thcy feel
it incumbent upon them to mention, that a Debt was incurred by
the Magiflrates, under the Appropriation Act of laa year, of
vhich the following are the particulars, viz.:-That over and
above the manies (viz. £750 currency,) granted by the Legiflature
for the fupport of the faid Hofpital, it was found, that, to <.orn-
lete ihe period during which the Ac zoas to remain in fJrce, a

furt her suppig of money was necessary, Io Ihe anouni of £ 157,
borrotoed from the 9ebec Bank.

Of this sum, £100 was paid by lis Excellency, The Right
Honorable the Earl of Dalhousie, Governor-in-Chief, which leavcs
a balance of £57 currency, due ta the Batik.

This claim of the Quebec Bank against the Magistrates of the
former Appropriation Act, having been referred ta the present
Adminitrators of the Emigrant Hospital, they objected to the
payment thereof, in consequence of doubts having arisen in their
minds as to how far they were authorised to admit the sanie t
but having agreed to refer the matter to the Attorney General,
vhose opinion (herewith annexed, marked No. 2) is in favour of

the Claim, the Administrators of the Emigrant Hospital hope that
the Three Branches of the Legislature wili place it in their power
to discharge the said amount of £57 currency, due to the Quebec
Bank as before stated; and which the Administrators regret they
cannot do at present, the balance remaining in their hands (as per
account) being judged insufficient to maintain the Hospital, till
the probable close of the ensuing Session-

Al which is humbly submitted.
J. NEILSON, Chairman.
FRAs. TRACY THOMAS, J.P., Manager.

No. 1.
DIsTRICT oF

QUEBEC. s
SPECIAL SESSION OF THE PEACE.

12th MAY 1824.
The following are the names of the six senior Justices of the Peace in

whom, jointly with six of the Physicians, it appears that the superin.
tendance of the Emigrant Hospital is ta be vested

John Neilson
Jacques Voyer,
Jean Bélanger,
Pierre E. Desbarats,
François Quirouet,
Francis Tracy Tiomas.

And the six Physicians who are ta oin those Magistrates in that si.
perintendance are

François Blanchet,
Joseph Painchaud,
Aoseph Morrin,
W. E. Holmes, Junr.
C. Ni. Perrault,
W. A. Hall.

(Cerïified)
(Signed) GREEN & PERRAULT,

Clerksf of thé Peace.

20 . Que ces comptes ont été examinés et revisés par les dits Appendice
Juges de paix, Médecins et Chirurgiens, ou une majorité d'entr'- (.)
eux, à une aeniblée tenue tous les mois à cet effet dans le dit r--*
Hopital, et ayant été trouvés corrects, ils font maintenant fournis 22e. Janv.
aux trois branches de la Légiflature, en obéiffance à la ùixième
claufe du dit ACae, afin qu'ils soient finalement approuvés.

30 . Ces comptes contiennent un état complet et détaillé de
la manière dot les dits argens (favoir : six cens louis courant) ont
été employés et dêpenfés (en obéiffance à la sixième clause du dit
A&e) pour le foutien du dit Hopital, depuis le 14e. Iars jusqu'au
Sle. Décembre 1824. Et par le précis général du tout, on verra
qu'il a été admis deux cent trente malades à l'Hopital durant ce
période, dont il a été déchargé 184

Morts 28
Réfent à l'Hopital 18

230 fur le pied de 2s. 01par jour pour chaque malade, faisant en tout la fomnime de
£463 12 9J laiffint en mains une

balince de 136 7 2-

£600 0 0 approprié par la Légifla-
ture.

Ainsi les Juges de paix, Médecins et Chirurgiens fusdits, admi-
ifarateurs de cet Hopitl, se font efforcés de remplir les devoirs

qui leur ont été inpofés par l'Aae fusdit des trois branches de la
Légiflature ; et en terminant leur rapport ils' conçoivent qu'il ef].
de leur devoir de faire mention qu'une dette a été encourue par
les Magiftrats en vertu de l'Acte d'appropriation de l'année der-
nière, dont fuivent les particularités, favoir : qu'en . fus des argens
(fàvoir £750 courant) accordés par la Légiflature pour le foutien
du dit Hôpital, il a été trouvé que pour compléter le période du-
rant lequel l'Acte devait demeurer en force, il falloit une fomme
additionnelle- d'argent au montant de £157, empruntée de la
Banque de Québec.

Sur cette fbmme il a été payé cent louis par Son Excellence
le très-honorable Comte de Dalhoufie, Gouverneur-en.chef, ce
qui laiffe une balance de cinquante-sept louis courant, due à la
Banque.

Cette demande de la Banque de Québec contre les MagifIrats
nommés en vertu du premier Acte d'appropriation ayant été réfé-
rée aux adminifIrateurs actuels de l'Hôpital des Emigrés, ils ont
objecté au paiement d'icelle, ne fachant pas jusqu'à quel point
ils étaient autorifés à admettre cette demande ; mais ayant confenti
à référer l'affaire au Procureur-Général, dont l'opinion (ci-an-
nexée cotée no. 2) e0 en faveur de la demande, les adminifirateurs
de l'Hôpital des Emigrés efpèrent que'les trois branches de la Lé-
giflature les mettront en état de décharger la fomme de cinquante
fept louis courant due à la Banque de Québec comme fusdit, ce
que les adminifirateurs regrettent de ne pouvoir faire à préfent,
la balance reflante entre leurs mains (ainfi qu'il paroit par le compte)
n'étant pas jugée fuffifante pour maintenir l'Hôpital jufqu'à la fin
préfumée de la Seffion prochaine.

Le tout humblement fournis.
J. NEILSON, Préfident.
FRAS. TRACY THOMAS,

Juge de paix, Directeur.

No. 1.
DISTRICT DEst
QUEBEC. S fs.

SESSION SPECIALE DE LA PAIX,
2lMI 1824.

Les suivans sont les noms des six plus anciens Juges de paix aux
soins desquels, conjointement avec six des Médecins, il paroît que Ia
surintendance de l ôpital des Emigrés a été confiée

John Neilson.
Jacques Voyer.
Jean Bélanger.
Pierre -E. Desbarats.
Français Quirouet.
Francis Tracy Thomas.

Et, les six Médecins qui doivent joindre ces Magistrats, dans oette
surintendance, sont

François Blanchet.
Josephx Painchaud.
Joseph Morrin.
W. E. Holmes, Junr.
C. N. Perrault.
W. A H a11.

(Certifié.)
(Signé) GREEN & PERRAULT,

Grefliers de la Pai.

At a meeting of the Magistrates and Medical Gentlemen apointed b A une ssemblée des Magistrats et des Médecins nommés par lActe
the Act, intituled, .4' An Act to appropriate a certain Sum of money n an me d'argent
4 therein mnentioncd, towards the support of the Emirant Hospial ates Eiés) at p eg Québeé

«Quebec.''

(1.) -A. 1825.


